



Sektionen för Informations- och Nanoteknik

TraditionsMEsterIT

Kistagången 14,

164 40 Kista

insektionen.se

Mästarråd #1

2020-01-07, Kl. 16.40, Sal G312



1. Formalia

1.1. Mötets öppnande

Traditionsmästare Samuel Gren Cheadle förklarar mötet förklarar mötet öppnat 16:49.

1.2. Mötets behöriga utlysande

Mötet betraktas behörigt utlyst.

1.3. Val av mötesordförande

Samuel Gren Cheadle valdes till mötesordförande.

1.4. Val av mötessekreterare

Skriptmästare Amanda baza valdes till sekreterare.

1.5. Anmälda förhinder

ingen access till Kistan 2.0 var ett mindre förhinder.

1.6. Närvarande

Amanda Baza, Artur Amcoff, Alexander Asteley, Samuel Gren Cheadle och Jonathan Randleff.

~~1.7. Adjungeringar~~

1.8. Föregående protokoll

Föregående protokoll tillhör Mästarna 2019:

https://docs.google.com/document/d/1lvViSNv0axlwPzj8OZjfdhyzWVa_yGKIOPsf85dFkjo/edit?usp=sharing

1.9. Fastställande av föredragslista

Föredragslistan fastställs.

2. Rapporter - Reports

2.1. TraditionsMästare

Networking, tas upp vid *Uppföljning av event*. Pratad med MF. Kistakampen

med Disk är påbörjad. Har även fixat arbetare för TG2.

2.2. Vice TraditionsMästare

Deltagit på mästarsupet, för övrigt inget att rapportera.

2.3. PubMästare

Har kontaktat leverantörer. Planerat in möten med leverantörer bland annat, TOMP, Brewery. Ska kontakta *Wicked wine* angående ölprovning. Ska lägga ölbeställning imorn (och okanagan).

2.4. SkattMästare

Har gjort en (fin) banner. Ska ha koll på och fortsätta uppdatera excel dokumentet *Event VT20* (fest anmälningar). Festanmälan är fixat fram till 21/2 (saknar för tisdagspuben). Har fått överlämning. Ska fixa kassaskåps kod.

2.5. SkriptMästare

Fixat en Drive för mästarna 2020, ska fixa bättre struktur. Ingen överlämning. Inget än på hemsidan då den varit nere ett bra tag.

3. Inkomna motioner och Interpellationer

Inga motioner eller interpellationer har kommit in.

4. Förslag på propositioner

Inga propositioner har kommit in.

5. Beslut

5.1. ~~Entlediganden~~

5.2. ~~Tillförordnanden~~

5.3. Vraq-ansökningar

5.3.1. Mästarrådet beslutade att **godkänna** Christoffer Gustafsons vraq ansökan.

5.3.2. Mästarrådet beslutade att **godkänna** Oscar Trapps vraq ansökan.

5.3.3. Mästarrådet beslutade att **godkänna** Anton Werelius' vraq ansökan.

5.3.4. Mästarrådet beslutade att **godkänna** Gustaf Haglinds vraq ansökan.

6. Diskussionsfrågor

6.1. Uppföljning av event

6.1.1. Networking

Gick bra, funkade bättre om access till Kistan 2.0 hade funkade. Stängde vid 22, vilket gick bra, många hjälpte till att städa. Borde

göras om, förlag: göras med mellanrum 2-3 månader.

6.2. Kommande event

6.2.1. TG2

Förberedd nästa mästarna bättre med TG2. Arbetslag är fixat. Temat är Nyår. Förslag: släng in massa nyårstraditioner. Till nästa gång kolla att access funkar. Kolla med access för gourmet.

6.2.2. Mästarpub 17/1

Alexander Asteley tar hand om bannern, att få upp eventet och planeringen på puben.

6.2.3. Kistakampen

Samuel Gren Cheadle har pratat med Disk kring de, två preliminära datum, 2 till 3.e Maj, kolla om qmisk kan då också. Ska ske i Osqvik. Behöver dela upp vem som hanterar vad, hur uppdelningen sker. Nykter badvakt.

6.2.4. MF-PRU fest

Ide om gemensam intern fest, två datum som funkar 21.a Mars (i Kistan 2.0) och 4.e April (hos de). De har möte om den 4.e April idag. Mer detaljer sen.

6.2.5. Tisdagspuben (märken)

Märken kan inte fixas, dock kan vi använda oss utav gamla spiken märket. Puben sker 11/2, istället för fredagspuben samma vecka. Fixa med märken samt Festanmälan på fredagen ska vara på Qmisk och inte TMEIT. Märken som ska med: Gamla spiken, Gamla gamla spiken, Crazy bitch (grön), Crazy bitch (blå) och Shreking ball.

6.3. Arbetslag

Arbetslagen är indelade, samt får namn. Inledningen till vilket pass alla har (förutom de första) tar vi med arbetslagsledare. 17:30, 16/1 har vi möte med arbetsledare.

6.4. Möte med arbetslagsledare

16/1 har vi möte med arbetsledare.

6.5. Trello

Till nästa möte.

7. Övriga frågor

8. Kommande händelser

Det kommer.

9. Mötets avslutande

Traditionsmästare Samuel Gren Cheadle förklarar mötet avsluttat 18:32.

Samuel Gren Cheadle
Mötesordförande
Chairman of the Meeting

Amanda Baza
Mötessekreterare
Secretary of the Meeting